

Styrelsemöte 2022-11-07

Tid: måndag 7 november kl. 14.00 – c:a 16.00

Plats: Stationshuset Stuvsta

Närvarande: Kjäll Järvliden, Marie Cederwall, Kent Kotte, Bosse Pettersson och Anders Åhlfeldt.

Ej närvarande: Hjördis Mattsson Malm

1. **Kjäll** öppnade mötet och valdes till ordförande. **Anders** valdes till sekreterare.
2. **Föregående protokoll:** På förra mötet utnämndes Kent till samordnare för underhållningen på månadsmötena. Protokollet godkändes med denna ändring.
3. **Grupparbete 13/10.** Punkten hade kommit med av misstag. Den ströks.
4. **November-mötet 10/11 – Agenda - övrigt**
 - Kallelse är utskickad (post resp. brevduvor) under helgen den 29-30 oktober.
 - Aktiviteter: **Erika från Plantshopen** i Tullinge kommer att förvisa hur man arrangerar blomsterbuketter. Buketterna kommer att utgöra fina priser till Quiz och lotterier.
 - **Gunnel Jacobsen** berättar om Stuvsta Livs, Häradsvägen 1, som var inhyst i de lokaler som numera är jämnade med marken till förmån för ny bostadsbebyggelse.
 - **Bosse** köper fikabröd från BakeMyDay. Bosse blir också engagerad i Quiz'en.
 - **Kent** kommer att underhålla med en blomster-Quiz, dagen till ära. Utöver blombuketter som blir 1:a priser kommer övriga priser att utgöras av Trisslotter.
 - **Kjäll** tar med dator och projektor för OH-presentation av dagens agenda med mer. **Kjäll** kopierar upp ett antal ex. av verksamhetsplanen och budgeten för distribution till församlade medlemmar.
 - Ringlotter – **Kjäll** fixar ringar, **Marie** växel och **Hjördis** säljer.
 - **Kent** ombesörjer inhandlandet av mjölk och fikatillbehör.
 - Priser till entrébiljett, Quiz och lotteri – enligt ovan.
 - Vårdar inventerades och är inbokade.
 - **Monica** presenterar kommande evenemang såsom Soppteaterns föreställning den 25 november - Siri på Spänd Lina – vandring i Paradis-området m.m., samt bokningsläget.
 - **Anders** och **Bosse** presenterar reseevenemang
 - **Kjäll** presenterar de som är på mötet för första gången, samt påminner om möjligheten till subventionerad lunch. Se även kallelsen.
 - **Kjäll** kommer vidare att presentera vår eminenta hemsida (**Kjäll är Webmaster**).
 - **Kent** rapporterar från 1:a Husbils-cirkel-träffen
 - **Kjäll** påminner om **gåfotboll**. Vi har en inbjudan från Stuvsta IF angående denna motionsform vid Stuvsta IP.
5. **Verksamhetsplan 2023.** Verksamhetsplanen och budget har diskuterats inom styrelsen och antagits för publicering. Förutom grupparbetesresultatet under punkten 6. nedan har sammanställts och fastställts verksamheter vilka ska ligga till grund för genomförande av medlemmarnas förväntningar, aktiviteter och förmåner.

6. **Grupparbete den 13/10.** Denna "brain-storming" resulterade i en sammanställd lista över idéer och synpunkter. Vi ett extra styrelsemöte vaskade vi fram c:a 20 synpunkter/önskemål som har lagt in i Verksamhetsplanen för 2023.

Listan innehåller riktigt många bra förslag. Frågan är bara vem som har kraft att genomföra dem!? Vi i styrelsen tar hand om de aktiviteter som rör Huddinge kommun och PRO Riks/distriktet och resegruppen/kulturgruppen tar sina delar. Vi lägger in denna planering som en agendapunkt på nästa styrelsemöte. Vi resonerade om hur vi kan tillmötesgå önskemål om att bjuda in kommunen (Fritidsförvaltningen, HPR, biståndshandläggare, osv).
Kjäll tar upp listan på kommande månadsmöte och uppmuntrar till engagemang.
7. **"Ofrivillig ensamhet"** är rubriken, något kortfattat, på kommunens tidsbegränsade bidragsgivning för aktiviteter i syfte att eliminera ensamhet bland pensionärer. **Kjäll** har utifrån detta ansökt om bidrag för kostnader i samband med föreningens rekryteringsdrive samt specifikt för MåBra-verksamheten. Bidragsäskandena uppgår till 10 500 kr resp. 12 000 kr.
8. **Ekonomi** Föreningens ekonomiska status är oförändrat mycket tillfredsställande. **SAM** Huddinge överskred budgeten i samband med PRO:s samarbete med SPF och andra pensionärsföreningar i Huddinge, i samband med valsamverkan inför valet hösten -22. Detta debiteras nu alla PRO-föreningarna med 10 kr/medlem i efterhand. Vi anser att detta är mycket otillfredsställande. **Anders** tar upp detta på SAM's höstmöte 30/11.
9. **Underhållning** vid framtida månadsmöten. **Kent** sammanställer och distribuerar en lista över kommande aktiviteter och kostnader. Listan sträcker sig i nuläget fram till och med mars -23. **Bosse** kollar om Rickard Westin är tillgänglig april eller maj.
10. **Status** på SPAR-listan samt **Nyrekrytering** av medlemmar. Vi har inte fått någon respons från Riks på våra värvningsutskick. **Anders** kontaktar dem och kollar om några ansökningar inkommit. I nuläget är det inte aktuellt att köpa fler adresser.
11. **Cirklar** Den nya cirkeln om handhavande och nyttjande av Husbil & Husvagn är nu uppstartad. **Kent** presenterar på månadsmötet.
Beträffande vår önskan om ett snickeri har **Anders** och **Kjäll** varit i kontakt med **Björn Eder**, boendes på Solvägen 2A i Huddinge. Han har ett snickeri i sin fastighet som han gärna hyr ut ... han pratar om ett "gubbdagis".
Alla PRO-föreningarna i Huddinge tar upp detta på sina månadsmöten i november. SPF är tillfrågade av **Anders** och gensvaret så långt är positivt.
12. **Utbildning.** Nästan alla cirkelledare har gått utbildningen 🤖. Utbildning är inbokad för de som inte har gått kurserna.
PROs kurser för föreningsfunktionärer omarbetas just nu och blir klara under våren. **SAM** kommer att anordna lokala kurser för oss i Huddinge.

13. **Resor, kultur, utflykter.** På månadsmötet presenterar Monica, Bosse och Anders de evenemang som föreligger fram till årsskiftet. Vi kan med tillfredsställelse notera att anslutningen till vårt lokala julbord på Sågbäcksskolan är 100%. Endast 1 (en) plats finns kvar av 25 st. Bosse informerade om kommande resor vilka erbjuds i samarbete med SAM-Resegruppen.
14. **Info från riks, distrikt och SAM**
Distriktet har kallat till höstmöte den 17/11 i Hallunda. **Kjäll** och **Anders** kommer att närvara.
SAM-org: Resegruppen rapporterar genom Bosse att beläggningen på evenemang och resor är dålig; intresset har tydligen inte återhämtat sig efter pandemin. Ett undantag i höst är anslutningen till Julbordskryssningen med Viking Line som Skogås arrangerar. 99 deltagare är anmälda. Våra egna arrangemang har i några fall varit måttligt besökta.
15. **Kommande möten** Nästa styrelsemöte äger rum den 5 december i Stinsen och månadsmöte (lucia) den 8 december i Stuvstakyrkan. I båda fallen kl. 14.00.
Januari 2023: styrelsemöte den 9 januari och månadsmöte den 12 januari.
16. **Övriga frågor.**
- Anders tog upp en fråga om eventuellt samarbete med Hembygdsföreningen. En A4 med kontaktuppgifter skickas via e-post till styrelsen.
 - Kent tog upp frågan om "bidrag" till studiecirkelarna. Tanken är att varje cirkel får en peng/termin som cirkeln disponerar efter eget huvud. Det kan röra sig om fikabröd, inträden, avslutningslunch, osv. Syftet är att sporra till nya cirklar. Vi funderar på saken och tar upp detta igen på nästa möte.
 - Kommunens kultur- och fritidsförvaltning inför ett nytt boknings- och föreningssystem. Utbildning genomförs 24/11 på Folkes konferens. **Kjäll** och **Anders** deltar.
 - SAM-organisationen Huddinges höstmöte äger rum i ABF Huddinge 30/11. **Anders** är kallad som ombud för Stuvsta-Snättringe.
 - Utsändande av kallelser m.m. till medlemmar som saknar e-post: vi diskuterade frågan om brevduvor, dels som ersättning för brevutskick för att spara portokostnader, dels som eventuell (temporär?) ersättare för ordinarie brevduvor. Kanske kan en nära vän, granne eller släkting (barn eller barnbarn) som själv har e-post träda in? Ett separat meddelande/förfrågan skickas med till alla som saknar e-post, vid ett utskick av kallelse till månadsmöte. Vi tog inget beslut om detta.
 - Vi diskuterade om vi skall organisera "Kontaktombud / Vän-tjänst" funktioner i föreningen. Skogås är aktiva och träffar/ringer många ensamma. Vi är tveksamma till om detta skall ingå i vår verksamhet. Vi anser att detta är kommunens ansvar.

Vid protokollet


Anders Ahlfeldt

Ordförande/Justerare


Kjäll Järviden